

Title (en)
TOOTHBRUSHES.

Title (de)
ZAHNBÜRSTE.

Title (fr)
BROSSE A DENTS.

Publication
EP 0235232 A1 19870909 (EN)

Application
EP 86905348 A 19860904

Priority
GB 8521938 A 19850904

Abstract (en)
[origin: WO8701263A1] A toothbrush which comprises a deformable base (1) in which an array of bristles (2) are mounted. The base (1) is elongated and, when viewed transversely of the base, the free ends (3) of the bristles define a surface which is shaped to conform to a cross section of a tooth. The toothbrush is provided with a detachable handle (5). In use of the toothbrush, the toothbrush is chewed so as to deform the base (1), so that the ligaments of a tooth contacting the base are exercised and at the same time the bristles (2) clean the opposing tooth.

Abstract (fr)
Une brosse à dents comporte une base déformable (1) dans laquelle sont montées des touffes de poils (2). La base (1) est allongée et, lorsqu'elle est vue transversalement, les extrémités libres (3) des poils définissent une surface qui est profilée pour épouser une section d'une dent. La brosse à dents est pourvue d'un manche amovible (5). Lorsqu'elle est utilisée, la brosse à dents est mâchée de manière à déformer la base (1), de sorte que les ligaments d'une dent venant en contact avec la base sont stimulés et en même temps les poils (2) nettoient la dent en regard.

IPC 1-7
A46B 5/00; A46B 9/04; A46B 7/04

IPC 8 full level
A46B 9/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A46B 9/026 (2013.01); **A46B 9/04** (2013.01); **A46B 2200/1066** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8701263A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8701263 A1 19870312; AU 6330786 A 19870324; EP 0235232 A1 19870909; GB 8521938 D0 19851009

DOCDB simple family (application)
GB 8600527 W 19860904; AU 6330786 A 19860904; EP 86905348 A 19860904; GB 8521938 A 19850904